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Skrivelse

Pensionärsrådet liksom Funktionshindersrådet är viktiga samarbetspartner för oss politiker i 
stadsdelsnämnden. Vi behöver ta del av deras kunskaper och synpunkter inför våra 
ställningstaganden i nämnden.

I möten med råden under hösten har frågan på nytt väckts om möjligheten för nämndens 
politiker att få rådens protokoll tidigare än idag. Detta för att vi ska få ta del av synpunkter 
och skriftligt kunna reagera på dessa.
Pensionärsrådet har även lyft frågan om att fortlöpande kunna ta upp frågor med oss politiker 
direkt utan att behöva göra ett medborgarförslag

Med anledning av ovanstående önskar vi att förvaltningen ser över möjligheterna att

 Få ta del av rådens protokoll i god tid inför stadsdelsnämndens möten

 Råden kan lyfta förslag till förändringar inom nämndens verksamheter


